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تیم فوتبال ســـپاهان درحالی از هفته بیســـت وهفتم رقابت  های لیگ برتر 

امشب در تهران حساس ترین بازی هفته را مقابل استقلال برگزار می کند که 

ســـرمربی این تیم یعنی امیر قلعه نویی را به خاطر بیماری در اختیار نخواهد 

داشـــت، هرچند برخی حرف و حدیث  ها و شـــایعات، دلایل دیگری را به این 

عدم رویارویی نسبت می دهند. بااین حال به جز قلعه نویی، سپاهان برای دیدار 

امشب چند بازیکن کلیدی اش را هم به خاطر مصدومیت و محرومیت همراه 

ندارد. از ســـوی دیگر آبی  ها نیز برای قطعی کردن سهمیه آسیایی دنبال سه 

امتیاز این بازی خانگی هستند. بدون شک مهم ترین نکته این دیدار رسیدن 

تمامی آبی پوشان به مرز آمادگی ایده آل است تا فرهاد مجیدی برای انتخاب 

بهترین ترکیب ممکن دســـتش به طور کامل باز باشد، هرچند طی روز های 

گذشته باز هم برخی شایعات و حواشی دست از سر این تیم برنداشته و بعد 

از اینکه صبح پنجشنبه ماجرا های کنکور دکتری سیاوش یزدانی در فضای 

مجازی تا مرز جنجال پیش رفت، بعدازظهر همین روز و با بازگشـــت محمد 

دانشـــگر، مدافع عصیانگر و یاغی استقلال، شایعه قهر وریا و علی کریمی 

منتشر شد تا مشخص شود حواشی قرار نیست دست از سر این تیم بردارد. 

در آستانه این دیدار با سعید رمضانی و رضا فتاحی، سرپرست  های دو تیم به 

گفت وگو نشستیم که متن آن را در زیر می خوانید.

 

رمضانی:تاپایانلیگامتیازاتکاملبازیهارامیخواهیم

وضعیت استقلال در آستانه دیدار حساس امشب مقابل سپاهان چطور است؟ 

خداراشکر بعد از آن شرایط کرونایی که باعث شد چند بازیکن استقلال را نداشته 

باشـــیم الان شرایط بهتر شده و تعداد نفرات بیشتری را کادرفنی در اختیار دارد. با 

توجه به بازی هفته گذشته مقابل پارس جنوبی و پیروزی در این دیدار الان شرایط 

دست خودمان است، بنابراین سعی می کنیم در ۴ دیدار آینده لیگ مقابل حریفان 

با قدرت ظاهر شویم و امتیازات کامل را از این دیدار ها به دست بیاوریم.

بازی با سپاهان همیشه شرایط خاص خود را داشته، به خصوص دیدار امشب 

که امیر قلعه نویی، سرمربی سابق استقلال حریف را همراهی نخواهد کرد، 

یک مقدار وضعیت را پیچیده کرده است.

برای استقلال هر چهار بازی آینده اش دشوار و از یک درجه اهمیت برخوردار است، 

ضمن اینکه اصلا در لیگ برتر بازی آسانی وجود ندارد اما ما هم استقلال هستیم و 

فرقی نمی کند چه تیمی رودرروی ما قرار می گیرد و باید همه تیم  ها ازجمله سپاهان 

را شکست بدهیم.

حواشی درباره تیم شما ادامه دارد؛ دیروز عنوان شد به خاطر بازگشت دانشگر، 

دو بازیکـــن تیم تان یعنی غفـــوری و کریمی از تمرینات قهر کرده و تمرین را 

ترک کرده اند. پیش از این هم گفته می شد بازیکنان فرهاد را دوست ندارند و 

نمی خواهند او برای فصل آینده در استقلال باشد.

متاسفانه این اتفاقات و برخی جریان  ها از بیرون به استقلال لطمه بزرگی می زنند اما 

بچه  های ما خودشان می دانند که باید یک تیم باشیم و همدل و متحد تلاش کنیم تا 

استقلال موفق باشد. ما خودمان نباید اجازه بدهیم تا از بیرون تیم مان را به هم بریزند. 

متاسفانه این صحبت  ها را مطرح می کنند و شایعات را به وجود می آورند تا تمرکز تیم 

را به هم بزنند. بنابراین از دوستان خواهش می کنم اگر استقلال را دوست دارند اجازه 

دهند کارمان را انجام بدهیم. به نظر من این صحبت  ها و شایعات و جریانات که علیه 

استقلال ساخته می شود کار دشمنان استقلال است که نمی توانند موفقیت  های 

این تیم را ببینند و می خواهند این تیم را به زمین بزنند.

موضوع قهر وریا و علی کریمی چقدر صحت داشت. آنها واقعا به خاطر دانشگر 

تمرین را ترک کردند؟ 

خود وریا که این موضوع را تکذیب کرد و اصلا چنین حرف  هایی مطرح نیست. به 

نظر من هم لازم نیست بی خودی به این حواشی توجه کنیم. بچه  های ما همه تلاش 

خود را برای موفقیت استقلال می کنند.

وضعیت داریوش شجاعیان و کارت بازی وی به کجا رسید؟ گفته می شود در 

دقیقه ۹۰ این اتفاق خواهد افتاد.

ما هنوز نتوانســـته ایم مجوز بازی شجاعیان را بگیریم، البته فعلا گفتند قرار است 

یک سری استعلام گرفته و امروز و فردا جواب ما را بدهند اما تا الان به ما مجوز نداده اند.

چطور وقتی فیفا مجوز داده ســـازمان لیگ فدراسیون فوتبال کارت بازی را 

صادر نمی کند؟ 

واقعا نمی دانم. فیفا یک سری کامنت  های مثبت داده بود تا دست سازمان لیگ و 

فدراســـیون فوتبال را باز بگذارد، حالا چه شرایطی پیش آمده که کارت بازی صادر 

نمی شـــود، واقعا نمی دانم. اما امیدوارم هرچه سریع تر این مساله حل شود، چون 

داریوش بازیکن قابلی است. به نظر من یک سری قوانین که دست و بال باشگاه  ها 

را بسته، سرمایه  های این کشور را نابود می کند. چون شجاعیان استقلالی است این 

حرف را نمی زنم، درهرصورت او بازیکن است و باید بتواند تیمش را همراهی کند و 

به این ترتیب دیده شده و بتواند برای تیم ملی فوتبال کشورش مثمرثمر باشد. واقعا 

نمی دانم چرا این اتفاق می افتد و من خودم هم در تعجب هستم.

فتاحی:فعلابهتقابلبااستقلالدرجامحذفیفکرنمیکنیم

درباره آخرین شـــرایط سپاهان قبل از بازی با استقلال صحبت کنید، به نظر 

می رســـد در غیاب امیر قلعه نویی و غایبانی که دارید شاید کارتان به مراتب 

سخت تر از هر زمان دیگری باشد؟ 

شـــرایط و وضعیت سپاهان خوب است. اتفاقا دیروز بعد از پرواز صبحگاهی ای که 

به تهران داشتیم، آخرین تمرین خود را در زمین باشگاه سایپا برگزار کردیم و آماده 

می شویم برای بازی امشب مقابل استقلال که می تواند یک بازی سخت و حساس 

باشد.

ســـروش رفیعی که هفته گذشـــته به خاطر دریافت کارت قرمز از دیدار با 

اســـتقلال محروم شد و درباره شـــایان مصلح هم این روز ها اخبار زیادی به 

گوش می رسد و به نظر می رسد او هم به بازی با استقلال نرسد. به جز این 

دو بازیکن گویا مصدومانی هم دارید که نتوانند سپاهان را در دیدار امشب 

همراهی کنند؟ 

به جز سروش و شایان، سعید آقایی و سجاد شهباززاده و محسن مسلمان نیز مصدوم 

هستند و بعید است این تعداد از بازیکنان مصدوم نیز به بازی مقابل استقلال برسند.

پس با این وجود در غیاب امیر قلعه نویی به نظر می رســـد کار بســـیار برای 

سپاهان سخت باشد.

درهرحال بودن آقای قلعه نویی خیلی می توانست به سپاهان در این دیدار حساس 

کمک کند، اما با توجه به وضعیتی که ایشان داشتند سلامتی او هم برای ما و هم برای 

مجموعه سپاهان و البته خانواده شان مهم تر از هر چیزی است و مطمئنم بازیکنان 

هم قسم می شوند تا امشب دیدار مقابل استقلال را با دست پر از میدان خارج شده 

و این پیروزی را به هواداران و آقای قلعه نویی تقدیم کنند.

در غیـــاب قلعه نویی نفر اول کادرفنی که بازیکنان را هدایت خواهد کرد در 

دیدار امشب مقابل استقلال چه کسی خواهد بود؟ 

در غیاب قلعه نویی تکسیرا هدایت سپاهان را عهده دار است، البته او از سایر اعضای 

کادرفنی هم کمک می گیرد و آنها مسئولیت این بازی را برعهده دارند ولی مطمئنا 

مسائل تاکتیکی و ارنج تیم با همفکری و مشورت با امیر قلعه نویی انجام شده و چه 

قبل از مسابقه و چه در جریان بازی دوستان با سرمربی تیم در ارتباط خواهند بود.

این موضوع که ۱۰ روز بعد از این بازی دو تیم دوباره در جام حذفی مقابل هم 

در تهران به میدان خواهند رفت، به نظر می رســـد به حساسیت  های دیدار 

امشب هم اضافه کند.

ما فعلا فقط به فکر بازی امشب هستیم و حتی به بازی پنج روز بعد در لیگ مقابل 

نســـاجی هم فکر نمی کنیم، چه برسد به بازی با استقلال که حدود دو هفته آینده 

برگزار خواهد شد. فعلا فکر و ذکر بازیکنان و کادرفنی مان روی بازی امشب است و 

می خواهیم با موفقیت از میدان خارج شود.

کمی هم درمورد امید نورافکن صحبت کنید؛ این طور شـــنیده می شـــد که 

نیمکت نشینی این بازیکن به مسائل غیرفنی مرتبط است.

بعد از اینکه نورافکن کرونا گرفت و ســـلامتی اش را به دســـت آورد، حدودا دو روز از 

بازگشت این بازیکن به تمرینات نگذشته بود که دچار یک مصدومیت شد. حالا اما 

این بازیکن تازه به شرایط آرمانی رسیده و حتی در بازی با نفت آبادان به صورت فیکس 

سپاهان را همراهی کرد. بنابراین شایعاتی که درخصوص این بازیکن و رابطه اش با 

قلعه نویی به گوش می رسید، هیچ کدام صحت نداشت.

حتی برخی شایعات چنین حکایت داشت که بعد از اینکه سپاهان قهرمانی 

را از دست داد و طی چند هفته اخیر نتایج درخور  شأن نام این تیم نگرفت، 

محبوبیت قلعه نویی در اصفهان کمرنگ شده و چه بسا حمله عصبی و بیماری 

سرمربی سپاهان به برخی فشار هایی که هواداران می آورند، بی ربط نباشد.

اصلا چنین چیزی نیست و این موضوع همان طور که گفتید، شایعات است و هیچ 

مبنای درست و اساسی ندارد. ان شاءالله امشب هم بتوانیم امتیاز مسابقه را به دست 

بیاوریم و این پیروزی را به هواداران و سرمربی تیم مان تقدیم کنیم.

ورزش
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گفت وگوی »فرهیختگان« با سرپرست  های استقلال و سپاهان به بهانه تقابل بزرگ امشب

رمضانی: سپاهان و بقیه ندارد، باید همه تیم  ها را شکست دهیم 
فتاحی: هدف ما شکست استقلال و تقدیم آن به قلعه نویی است

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

پرسپولیس می خواهد رکورد بزند

جدالبزرگاستقلالوسپاهان

بدونآلترناتیوفرهاد!

فرهیختگان هفته بیست وهفتم لیگ برتر امشب با انجام ۴ 

مسابقه به پایان می رسد که در حساس ترین رقابت، استقلال 

میزبان سپاهان است. هر دو تیم با ۴5 امتیاز در رده های دوم و 

سوم هستند و بازنده این مسابقه قطعا در کورس کسب عنوان 

نایب قهرمانی و البته سهمیه آسیا عقب خواهد افتاد و به همین 

دلیل بازی برای هردو تیم و البته دیگر رقبای در کورس یعنی 

فولاد و تراکتور اهمیت بالایی دارد. نکته جالب اینکه از مدتی 

قبل شایعه شده سرمربی فعلی سپاهان یعنی امیر قلعه نویی 

قرار است فصل بعد جای سرمربی فعلی استقلال یعنی فرهاد 

مجیدی را بگیرد و این درحالی است که قلعه نویی که به خاطر 

حمله عصبی کارش به بیمارستان هم کشید به توصیه پزشک 

در بازی حساس و 6 امتیازی امشب حضور ندارد. این دیدار از 

ساعت 21:30 در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد شد. 

پرسپولیس هم در قائمشهر به مصاف نساجی خواهد رفت. تیم 

آماده شـــمالی در بازی های اخیر رنگ باخت را ندیده و نتایج 

بسیار خوبی کسب کرده، با این حال قرمزها که قهرمانی شان را 

مسجل کرده اند برای پیروزی در این بازی هم  انگیزه های زیادی 

دارند. گل محمدی می خواهد رکورد بیشترین برد و بیشترین 

امتیـــاز در یک فصل لیگ برتر را به دســـت بیاورد و به همین 

دلیل روی سه امتیاز این بازی حساب ویژه ای باز کرده است. 

تقابل علیرضا حقیقی گلر نساجی با تیم سابقش نیز از نکات 

جالب این بازی که ساعت 19:30 برگزار می شود، خواهد بود. 

دیـــدار گل گهر برابر فولاد هم جذابیت های خاص خودش را 

دارد. ســـیرجانی های میزبان هنوز در خطر سقوط هستند و 

فولاد هم جزء مدعیان کسب سهمیه به شمار می رود. گل گهر 

دو بازی قبلی اش را برد تا به بقا امیدوار شـــود و فولاد هم که 

نتایج خوبی کسب کرده بود، در بازی هفته قبل برابر نساجی 

شکست خورد. 

در دیگر بازی هـــم پارس جنوبی جم به مصاف یکی دیگر از 

تیم های جنوبی لیگ یعنی شاهین شهرداری بوشهر می رود که 

این بازی هم اهمیت زیادی دارد، چون هر دو تیم خطر سقوط 

را حس می کنند که البته اوضاع برای شاهین کاملا وخیم تر 

است و برای بقا باید حتما این بازی را ببرد. پارس هم اگرچه با 

25 امتیاز یازدهم است اما امتیازهای تیم های پایین تر کاملا 

نزدیک است و بقای این تیم قطعی نیست و می تواند با شکست 

تیم قعرنشین خیالش را از ماندن راحت کند. 

گفتوگو

تیم نساجی مازندران از زمان روی کار آمدن محمود فکری به 

ثبات رسیده و از بازی با تیم ماشین سازی در هفته بیستم 

لیگ برتر تاکنون شکســـتی را تجربه نکرده اســـت. این 

نباختن ها وقتی قابل تامل و تحسین برانگیز می شود که به 

رقابت های اخیر این تیم نگاهی می اندازیم. بازی های سخت 

با تیم های نیمه بالای جدول که هرکدام  انگیزه های زیادی 

برای برنده شدن و کسب سهمیه آسیا دارند و همین مساله 

کار تیم نساجی را تحسین برانگیز می کند. آنها استقلال را 

متوقف کردند، فولاد را شکست دادند و امشب هم باید از 

پرسپولیس که قهرمانی اش مسجل شده میزبانی کنند. در 

این بین علاوه بر تلاش کادر فنی، بازیکنان و برخی عوامل 

این تیم نباید از نقش پررنگ مدیر تیم فوتبال نساجی غافل 

شد؛ مدیر متملکی که بخشی از بار مسئولیت خدمات و 

هزینه های لجستیک باشگاه نساجی روی دوش اوست. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با ایزد سیف الله پور را در ادامه 

می خوانید. 

پیروزی مقابل تیم مدعی فولاد آن هم در دقیقه ۹5 بازی 

چه طعمی دارد؟

این پیروزی بسیار شیرین و دلچسب بود. چون در اوج ناامیدی و 

در شرایطی که همه منتظر سوت پایان بازی بودند به دست آمد. 

اعضای تیم ما با این کار نشان دادند قدر همه لحظات بازی را 

تـــا آخرین دقیقه می دانند. از این رو پیروزی مقابل تیم فولاد را 

به همه هواداران تیم نساجی تقدیم می کنم. ما تنها تیم بدون 

شکســـت بعد از کرونا هستیم، این یعنی عملکرد خوب و رو به 

رشدی داشتیم. اگر این 6 بازی ما را حساب کنیم، میانگین هر 

بازی دو امتیاز نشان می دهد درکنار تیم پرسپولیس بیشترین 

امتیاز را تیم ما گرفته است. 

به نظر می رسید خود را برای پذیرفتن تساوی در این بازی 

آماده کرده بودید؟

چون بازی به تعویق افتاده بود بســـیار حساس بود و از طرفی 

نکونام قبلا در این تیم بود و  انگیزه هایی داشـــت تا دست پر از 

قائمشـــهر برود. از این رو با همه قوا به میدان آمد. ما در 20 روز 

گذشته ۴ بازی انجام دادیم، درحالی که آنها استراحت بیشتری 

داشـــتند و فقط دو بازی برگزار کرده بودند. یعنی هر 5 روز یک 

بازی چون در تهران تمرین می کنیم حتی در بازی های خانگی 

نیز میهمان هستیم و همیشه در سفر بودیم. بعد از بازی مقابل 

تیم استقلال فرصتی برای ریکاوری نداشتیم. دو بازیکن خوب 

خود به نام محمد میری و شجاعی را از دست دادیم، این فشردگی 

روی بازیکنان تاثیر می گذارد ولی  انگیزه بازیکنان تیم اجازه نداد 

به تساوی قانع شویم. 

البته از قضاوت داور هم خیلی انتقاد شد!

اکرمی یک داور بین المللی است. بعد از فغانی همه نگاه ها روی 

بیژن حیدری، موعود بنیادی فر و اکرمی است. به کوبل داوری 

و نظارتی بازی نگاه کنید، کمک داور این بازی منصوری بود. او 

داور جام جهانی اســـت. خودش یک مدرس داوری محسوب 

می شـــود. پس نمی شـــود به بحث داوری ایراد گرفت. ممکن 

است در همه جای دنیا داوری با اشتباهاتی همراه باشد ولی به 

این شکل اعتراض نمی کنند. وقتی این داور الیت است چنین 

حرف هایی درموردش درست نیست. از طرفی وقتی اکرمی در 

پخش زنده درحال قضاوت است، اعتبار خود را زیرسوال نمی برد. 

به هرحال داور از استان همسایه شما بود شاید به همین 

دلیل شبهه به وجود آمده است. 

این بهانه دیگر واقعا جالب اســـت! چطور ما با تیم های تهرانی 

بازی داریم به عنوان تیمی شهرستانی به داوران تهرانی اعتراض 

نمی کنیـــم ولی دیگران باید به داور گرگانی برای بازی یک تیم 

مازندرانی اعتراض کنند. دوره این حرف ها تمام شده است که 

بگوییم داور این شهر را برای این شهر و داور آن شهر را برای آن 

شهر نگذارید. داور بسیار خوب قضاوت کرد. اگر قاطعانه برخورد 

کرده و یکی، دو نفر را اخراج کرده باید انگ همسایگی به او بزنیم. 

استان همسایه چه ربطی به استان ما دارد. ما در استان مازندرانیم 

و او از استان گلستان است. حداقل 20 سال است که این دو 

استان از هم جدا شدند. 

فولادی ها ادعا کردند شما حتی به محوطه جریمه تیم آنها 

نزدیک نشدید. چه دفاعی برای این ادعا دارید؟

ما قبول داریم بازی ســـختی برای ما بـــود. ارزش ریالی خرید 

بازیکنان فولاد خیلی بالاست. فکر می کنم فقط خط دفاعی این 

تیم برابری می کند با کل تیم ما ولی بازیکنان و کادر فنی تیم ما 

فعل خواستن را صرف کردند. ما با کمبود بازیکن روبه رو بودیم. 

دو غایب داشتیم و دهقان مصدوم را هم به میدان فرستادیم و 

مجبور به تعویض اجباری او شـــدیم. از طرفی این بازیکن را تا 

پایان فصل از دست دادیم. چون به حد کافی بازیکن نداشتیم 

مجبور به این کار شدیم. مشخص است که رقابت برابر نبود. 

پس قبول دارید از آنها ضعیف تر 

بودید؟

بازی بـــا این تفـــاوت فاحش در 

قیمت بازیکنان انجام شد. با این 

هزینه ها و سرمایه های هنگفتی که 

تیم فولاد دارد باید هم با این رفتار ها 

شکست خود را توجیه و کمرنگ کند. 

فکر نمی کنم هیچ چیز از ارزش تیم ما 

کم کند. فوتبـــال 90 دقیقه و گاهی 

بیشـــتر است. تیم ما از دقیقه 70 

بـــه بعد تازه راه افتـــاد، درحالی 

که حریـــف از زمانی که گل زد 

شروع به وقت کشی کرد. باید 

پیش بینی می کردند ممکن 

اســـت ورق برگردد و دیدید 

که همین طور هم شد. بعد 

از اینکـــه گل خوردیم دیگر 

فولاد به نیمه زمین ما نزدیک 

نشد. از دقیقه 75 کلا بازی 

یک طرفه شد و چون فولادی ها از نظر بدنی کم آورد صاحب توپ 

و میدان شدیم. در نتیجه موفق شدیم از فرصت ها استفاده کنیم 

و نتیجه را به نفع خود تغییر دادیم. 

نکونام گفته به او توهین شده است. قبول دارید؟

من 8 ماه اســـت به عنوان مدیر این تیم در قائمشهر هستم. ما 

هم مثل همه تیم ها تماشاگر نداشتیم و برخی مردم از خانه های 

اطراف ورزشـــگاه بازی را می دیدند که مسئولیت شان با تیم ما 

نیســـت. از طرفی نکونام سرد و گرم چشیده است و همه مردم 

او را دوست دارند. او برای نساجی زحمت کشید و این تیم را به 

لیگ برتر آورد. بعید می دانم مردم قائمشهر چنان مردمی باشند 

که بخواهند با توجه به زحماتی که نکونام کشیده به او توهین 

کنند. خودش هم این مساله را می داند. 

ظاهرا تماشاگران خارج از ورزشگاه خیلی دردسر درست 

کردند!

از مسئولان برگزاری مسابقه گله دارم. روز قبل از مسابقه در جلسه 

اعلام کردند تماشاگرانی که روی ساختمان باشند به ما ربطی 

ندارد. ولی بین دو نیمه دیدم تماشاگران را متفرق کردند. سوالم 

این است نماینده فدراسیون املاک اطراف ورزشگاه را بررسی 

کرده است که می داند فلان ملک متعلق به تربیت بدنی است 

و خواسته تماشاگران را متفرق کند؟ چرا باید آن تماشاگری 

که از منزل خود بازی را تماشا می کند متفرق شود؟ این برد 

را به همه هوادارانی که بعد از بازی بیرون ورزشگاه حضور 

داشتند و بعد از بازی تا ساعت ها در خیابان های قائمشهر 

پایکوبی کردند، تبریک می گویم. 

می توانید به روند موفقیت تان در بازی با 

تیم پرسپولیس ادامه دهید؟

در ایـــن مدت ثابت کردیم با وجود 

اینکـــه از خیلـــی جهات صدمه 

دیدیم ولی توانایی های خوبی 

داریم. قطعا می خواهیم این 

روند رو به رشد را ادامه دهیم. 

برای بازی با تیم پرســـپولیس 

آماده می شویم و می خواهیم 

با کســـب پیروزی دیگر، مردم 

قائمشهر و مازندران را خوشحال 

کنیم. 

مدیر تیم نساجی در گفت وگو با »فرهیختگان«: در 6 بازی اخیر به اندازه صدرنشین امتیاز گرفتیم

می خواهیم پرسپولیس را هم شکست دهیم
نکونام نساجی را لیگ برتری کرد، در قائمشهر به او توهین نمی کنند

نیلوفرمژدهی
روزنامهنگار


